

香港公民代表會議

呼籲香港人參與二月八日反對倫敦中國超級大使館集會動議

香港公民代表會議(下稱本會)在二〇二五年一月二十二日以傳閱 文件方式通過了以下動議:

本會呼籲所有在英國的香港人一同出席二〇二五年二月八日在 舊皇家鑄幣廠外舉行的抗議新中國大使館遷至該地的集會,顯 示香港人的團結以及對極權政府興建超級大使館,企圖以加強 力度的跨境鎮壓侵害香港人言論自由的不滿。

香港公民代表會議

開埠一八五年 二○二五年一月二十二日

Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong

Motion on calling Hongkongers to join the Anti-PRC Mega Embassy in

London Protest on 8 February 2025

The Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong (hereinafter referred to as "the Assembly") adopted the following motion via circulated documents on 22th January, 2024:

The Assembly call on all Hongkongers in the UK to join the protest on February 8, 2025, outside the Old Royal Mint against the relocation of the new Chinese embassy to the site. This gathering aims to demonstrate the unity of Hongkongers and express our strong opposition to the authoritarian regime's construction of a "super embassy," which seeks to escalate transnational repression and further infringe upon the freedom of speech of Hongkongers.

Assembly of Citizens' Representatives, Hong Kong Year 185 of the Founding of Hong Kong On 22th February, 2025